
Styremøteprotokoll 05/2015

Tid og sted: Grovane stasjon, 07.04.2015 kl 17:00.

Til stede: Vidar Krogstad, Geir Klokhammer, Jarle Leirkjær, Tor Arild Rysstad, Marius Aabel, Kristian Bronebak.

Protokoll distribueres til: sbv-styret@setesdalsbanen.no, g.eikeland@vestagdermuseet.no, t.johansen@vestagdermuseet.no
samt på setesdalsbanen.no.

Merknader: Ingen.

Sak nr: 23/2015 - Godkjenning av protokoll

Merknader: Ingen. Protokollen godkjennes.

Sak nr 24/2015 - Oppnevning av representanter

Styret skal velge en representant til Driftsbestyrelsen. Stian sitter allerede i Driftsbestyrelsen på andre år med Tor
Arne som personlig vara, i kraft av sin jobb som driftsbestyrer.

Styret skal også utnevne tre representanter til styret i Stiftelsen Setesdalsbanen.

Vedtak:

1. Styret oppnevner Kristian Bronebakk som representant i Driftsbestyrelsen for Setesdalsbanen, med Geir
Klokhammer som personlig vara. Marius Aabel blir personlig vara for Jarle Leirkjær.

2. Styret oppnevner følgende til styret i Stiftelsen Setesdalsbanen:

• Jack Nilsen med personlig vara Aud Nilsen.
• Jarle Leirkjær med personlig vara Kristian Bronebakk.
• Marius Aabel med personlig vara Geir Klokhammer.

Sak nr: 25/2015 - Økonomi

Det har kommet anmodning fra VAM om utbetaling av 200.000 til vognremisse. Venneforeningen ga tilsagn til dette
i 2014.

Styret snakket om videre bruk av tiltakskontoen. Det kom forslag på årsmøtet om å hjelpe museet å tekke tak på
godsvogner. Dette er et godt tiltak som både stopper forfall og forskjønner stasjonsområdet.

Vedtak:

1. Venneforeningen betaler 200.000 til VAM fra tiltakskontoen.
2. Vennerforeningen støtter VAM til å tekke tak på tre godsvogner, begrenset oppad til kr 36.000,-.
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Sak nr: 26/2015 - Dugnad

Dugnaden går sin gang.

• Roblene er snart ferdig hogget.
• Geir og Stian jobber med Japp.
• Terje jobber videre med telefonkurs.
• Vidar jobber i tegningsarkivet.
• Brakkene har god fremgang (Ragnar, Anne Bergit og Aud).
• Anne Bergit har tatt på seg å male Løyning innvendig.

Sak nr: 27/2015 - Informasjon

Kristian har lagt ut noen artikler på Facebook og hjemmesidene.

Facebook brukes til litt små, uformelle saker, mens hjemmesiden brukes til litt større saker.

Kristian og Vidar koordinerer nyhetssak i forbindelse med prøvefyring.

Medlemsbladet holder høy kvalitet. Når året går mot slutten, er det bare et halvt år igjen med dagens redaksjon.
Det kan være lurt å snakke med potensielle avtakere i god tid.

Sak nr: 28/2015 - Referater fra møter

Siden sist har vi avholdt årsmøte. Dette gikk greit.

Sak nr: 29/2015 - Togets dag / Åpen dag

Styret ble informert om planene så langt.

Vedtak: Marius sender planen til VAM for kommentarer.

Sak nr: 30/2015 - Eventuelt

Neste møte: 12.05.2015 kl 17:00.

Møtet ble hevet kl 18:10.

Marius Aabel
Sekretær
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